
DE CUA D'UIL

"Som la primera 'GeneraciÓ

Aplec': hi anàvem de Petits i
ara hi van els nostres fills"
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FERRAN PERDRIX I No.r president de la Fecoll

Perdrix és ia l'actual
president de la Federa-

ció de Colles de lAplec
del Cargol de Ueida.

Perdrix, que és mem'
bre de la colla La Llau'
na i h9 estat v¡cepres¡'

dent de la Fecolldurant
deu anys, encapçala

una candidatura con'
tinuista amb la gestió

realitzada fins ara per

Xavier Pérez, que ha

estat al capdavant de

l'entitat dunnt vint
anys. En aquest sentit,
la nova junta estarà formada per alguns mem'

bres de la junta sortint, però s'incorporen tam'
bé cares noves.

Quin és el princípol rcptq que vol assumír al
capdovont de Ia Fecoll?

l-iAplec és una festa molt consolidada. Ara el que

cal és que guanyi més qualitat. El projecte fa

molts anys que es porta a terme, i volem con-

tinuar la tasca. Molts membres de la junta ac-

tualja hi érem abans i coneixem bé la dinàmica.

lJAplec ha anat evolucionant, i molt, al llarg dels

anys: va començar sent un dinar el diumenge i

ara comencem sopant un dijous.

tlAplec és un gron reclam per LleÍda.

Absolutament, Si volem posar Lleida al mapa

una de les feines és anar a fora a explicar-lo. En

els últims anys, això de'tembrar per recollir"

ens ha donat molt bon rendiment. Als llocs on

hem anat, a més de fer un intercanvi fantàstic

amb altres indrets que celebren festes, després

quan vénen no ho fan un sol cop, perquè els ha

agradat el lloq la festa, el menjar, l'ambient. I

han conegut Lleida.

Quants anys Îa que lorma pan de la colla Lo

Llauno?
34 anys. Des del 5è

Aplec, quan va comen-

çar la colla. Jo portava

la gqarderia de la me-

ua colla, amb 7 anys

(riu). Pensa que la gent

de la meva edat som

la primera Generació

Aplec. Hem nascut,

hem crescut i ens hem

fet adults. Els meus

fills ja en formen part.

Quan arriba la setma-

na de lAplec ho viuen

amb tanta o més in-

tensitat que nosaltres a la seua edat.

Quontes collesté lAplec øro?
103 colles. I estimem que hem tingut com a mí-

nim 200.000 visitants, en el darrer Aplec, amb

13.000 collistes. Amb només dos dies i migl És la

festa gastronòmica més gran de l'Estat.

Però va més enllàt de Ia gostronomío.

Tots els que participem activament en lAplec

som uns enamorats de Lleida. Aprofitem la festa

per vendre Lleida, tant la ciutat com el territori.
Però a més de fer dhmboíxador, l4plec és uno

festø moltfomilian
No passa a gaires llocs. Pensa que a taula ens reu-

nim tres generacions, molt sovint, en un mateix

recinte. Això no passa gaire sovint, per desgrà-

cia. N més, per molt que la Fecoll posi les infra-

estructures, els mitjant els proveÏdors, si lAplec

funciona és gràcies a l'esperit de la gent que hi

va. 13.000 collistes no es controlen de cap ma-

nera si no és que ells volen, com és el cas, que si-

gui un esdeveniment lúdic on les colles s'ajuden

entre elles. l-iAplec no és només una gran reunió

de colles: està formada pels vincles intercollistes,

que fan que la festa vagi cada any a més. Aquest

és el gran èxit de lAplec.
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